
 
 

1 

Referat  
Elevrådet ved Greåker videregående skole 
 
Møtested: G-Auditoriet ved Greåker VGS 
Dato:  14.01.25 
Tid:  10:45 – 11:25 

Referent: Charlotte L. Frantzen 

Medlemmer som møtte:  

Andre møtedeltagere: 

Saksliste: 

 Sak nr.: Tittel: 

1 SOL-prosjekt m/ Waleed 
2 Valg av delegat og observatør til Elevtinget 2025 
3 Valentine’s & ytterligere arrangementer 
4 Russetiden 2025 
5 Nasjonal Matundersøkelse 
6 Generelle meninger om saker fra Elevtinget 2025 

Elevrådets behandling av sakene:  

Sak 1: SOL-prosjekt m/ Waleed 

Waleed informerer om aksjonsdagen og planer fra SOL-prosjektet. 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Det er flere som enda ikke har sendt inn hva klassene skal gjøre for aksjonen, send 
melding om dette snarest.  

Skolen arrangerer åpen skole den 22. Januar! Her blir det mulighet for at en eller to 
klasser kan selge ting. Dersom klassen din er interessert i dette, send melding til Julia på 
Teams! 

Redd Barna vil komme og holde foredrag på skolen for å spre info.  

Vi bruker Redd Barna sitt vippsnummer, derfor er det lurt å holde oversikt over hva 
klassen har gjort siden det blir premie for klassen som samler mest. Da får vi også holdt 
kontroll på hvor mye skolen tjener inn. 

Vi får en egen Redd Barna-logo vi kan bruke for å øke troverdigheten vår.  

Waleed vil ha en oversikt over hvor mye klassene har samlet inn.  
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De klassene som bruker andre dager på SOL-prosjektet, vil få avspasering den 30.01 
etter lunsj, altså den tiden som er avsatt til aksjonsdag. Dette gjelder både tid som er 
brukt på prosjektet i- og utenfor skoletid, men klassene kan ikke bruke av 
undervisningstid noen andre dager enn den 30.01 fra 12 til 15:30. 

Dersom det er vanskelig å få til engasjement i klassen, send gjerne melding til Julia eller 
Waleed. De kommer gjerne innom og snakker med klassen for å skape litt engasjement. 

Kommentar: 

Mer info vil eventuelt komme fortløpende på Teams, så følg med! 

 

Sak 2: Valg av representanter til elevtinget 2025 

Her skal det velges 1 delegat og 1 observatør. 

Hva ble bestemt: 

Det var to kandidater for delegat, og 2/3 for observatør.  

Julia Vonen Svae ble valgt som delegat. 

Ellen Fladeby ble valgt som observatør. 

 
Sak 3: Valentines & andre arrangementer 

Samefolkets dag er 6. februar, og dette ønsker skolen å markere. Her vil det opprettes en 
komite. 

Vi feirer Valentine’s den 14. Februar. Her vil det opprettes en komite. 

Skolen skal også arrangere kulturdag, planlegging rundt dette bør startes snarest.  

Hva ble bestemt: 

Komiteen for Valentine’s vil bestå av: 

- Jorun 3PBB 
- Donjeta 1HSC 
- Fatima 1HSC 
- Halyna 2STG  
- Marina 2STE 
- Charlotte 3STC 
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Kulturdag: 

Det ble foreslått å ha det før april for å unngå heldagsprøver, men etter februar slik at det 
ikke blir alt for mange arrangementer på for kort tid.  

Det ble foreslått å unngå mars, slik at det ikke faller samtidig som ramadan.  

Det ble foreslått 6. eller 7. mai.  

Det ble også foreslått å ha det 26. februar.  

Hva ble bestemt? 

Det ble stemt for å avholde kulturdag ved Greåker VGS den 26. Februar. 

Det vil bli opprettet en kulturdagskomite. 

Kommentarer:  

Tenk over om du ønsker å være med i komiteen! Den er ikke utvalgt enda.  

 

 
Sak 4: Russetiden 2025 

Det er foreslått at russen skal springe ut 23. april. Russetiden vil da vare fra denne 
datoen til 12. mai. Dette har som hensikt å unngå eksamensperioden helt. Dette har 
vært en omstridt diskusjon, men det er dette som virker som den mest sannsynlige 
veien fremover.  

La det bemerkes at dette er ikke en avgjørelse som Greåker VGS har gjort, dette har vært 
en pågående sak på fylke- og landsbasis.  

 

Sak 5: Nasjonal matundersøkelse 

FHI har laget en nasjonal matundersøkelse, kantina har et veldig stort ønske om at alle 
på skolen skal ta denne.  

Link til undersøkelsen er her: 

Skolematundersøkelsen 2025 - Nettskjema 

Oppfordre klassen deres til å ta denne undersøkelsen! Dette vil hjelpe vårt fantastiske 
kantinepersonale å finne ut hvordan de kan jobbe videre for å forbedre kantina ved 
Greåker VGS enda mer! 

 

https://nettskjema.no/a/skolematundersokelsen#/page/1


 
 

4 

Sak 6: Meninger fra rådet til elevtinget 

Dette er et utvalg av saker som vil bli diskutert og stemt over under Elevtinget 2025, og 
det er derfor viktig at elevrådets meninger og tanker rundt sakene er diskutert i forveien 
slik at skolens representanter kan representere elevene på skolen best mulig. 

- Eksamen 

Det ble uttrykt mening om at det er bedre med langtidsvurderinger for å få et mer 
helhetlig bilde av elevenes kompetanse. Det ble også uttrykt mening om at det er 
problematisk med dette med dagsform, tilfeldigheten av trekket, osv.  

Det er også korte frister og forberedelsestider, dette ble det også uttrykt misnøye for. 

Elevrådet var for endringer av dagens eksamensstruktur.  

- Fraværsgrensa 

Legekontor, for streng fraværsgrense, og en politikk som tar studielinjene i favør ovenfor 
yrkesfagene. Fraværsgrensa slik den er i dag oppfordrer også til å dra på skolen når man 
er syk, spesielt dersom man ikke har fastlegen sin på sin side. Det virket som enighet om 
å beholde fraværsgrensen i en form, men det var mange forslag til endringer. Enda et 
forslag var å justere fraværsgrensene i de enkelte fagene slik at det ikke er like strengt i 
de mindre fagene.  

Majoriteten av forsamlingen var for endringer av dagens fraværsgrense. 

- KI i skolen 

Det ble argumentert for at det bør brukes som et verktøy i skolen. Man kan minske 
utnyttelsen av KI i skolen dersom man lærer elevene å bruke det som et verktøy ovenfor 
juks. Det er viktig med fokus på riktig bruk av KI.  

Klimapåvirkningene ble også diskutert, dette er en vanskelig del av diskusjonen. Det ble 
påpekt at dersom norsk skole skal henge med resten av verden, er det enkelte 
prinsipper som kanskje må legges til siden.  

Det ble stemt for å innføre KI formelt i norsk skole. 

 

Saker som skal diskuteres neste gang: 

- Russetid 
- Nynorsk 
- Språkfag 
- Narkorazzia 
- 1K lønn til lærlinger 
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Medlemmer som møtte: 

Sofie Johnsen 2mda 

Dovre høier 1bad 

Nora Marie Oshaug Andersen 3pbc 

Hennie Kristiane løken eliassen 2mda 

Lily Thomas 1ste 

Andreas Lunde 1bad 

Mats Raa Kahrs 1STA 

Mohammed Ahmed Mohammed 3pbb 

Ellen Fladeby 1stf 

Benjamin kjøniksen 2hesb 

Oda Jacobsen 2mda 

Waleed Salah El-Khadari 1STF 

Mathias André Vågan 2BUAC 

Adam Nygård-Kvisvik 3-PBA 

Donjeta kryeziu 1hsc 

Issa Alasemi 1stb 

Johanne steinli 2buac 

Rahma Aweis Abikar 2BUA 

Jorun Garcia de Presno 3PBB 

Tarik Zukic 2STA 

Linus Ørjan Brynildsen 2HESA 

Hawraa 2hesb 

Ulrikke Buskop 3mda 

Mina aline Haugland larsen 2bub 

Dina Salam Omran 3STE 

Fatmeh almawas 1HSC 

Olav Karelius Svan Ødmann 2BUB 

Sondre fjeld 1bac 

Halyna Babak 2STG 

 


